


	U.S. Embassy Dushanbe invites interested firms, companies and private entrepreneurs to provide quotes for fuel delivery services to the U.S. Embassy Dushanbe.  In order to be considered eligible, all prospective vendors must be technically qualified, have specialized experience to perform, be financially responsible, have licenses and permits required by local authorities, and have the necessary personnel and equipment to perform the service.  Terms of payment by Purchase Card on delivery date or EFT NET 30 days payment after delivery.  Interested vendors must submit letters of interest including company information by e-mail to DushanbeBidBox@state.gov (subject line: “Fuel delivery services”).Deadline for submission is March 31st , 2021 by 16:30h. For questions, contact the U.S. Embassy Procurement Section by phone at +992-98580 70 21 or 98580 80 56.  

Посольство США приглашает фирмы, компании и частных предпринимателей для сотрудничества по поставке ГСМ на условиях оплаты банковской картой на день поставки топлива или постоплаты перечислением в течении 30 дней. Фирмы, компании и частные предприниматели, заинтересованные в сотрудничестве, должны быть технически квалифицированны, финансово ответственны, обладать необходимым штатным персоналом, иметь лицензии и разрешения, требуемые местными органами власти, а также специализированный опыт и техническую компетентность по поставкам ГСМ. Поставщики должны отправить заявки включая информацию о компании до 31-го марта 2021 года, до 16:30 на электронный адрес: DushanbeBidBox@state.gov (тема письма: «Поставка ГСМ») или обратиться в отдел снабжения по номеру +992-98580 70 21 или 98580 80 56. 







